
 

 

 

 

 

 

 

 

Mødereferat 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 

 

3 – 2019/20 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

24. februar 2020 Ådalsskolen 16.15-18.15 

Deltagere 

Helene Baarup Christensen, Forældrerepræsentant (HB) 

Linda Berg Johansen, Forældrerepræsentant (LJ)  

Anette Margrethe Hansen, Forældrerepræsentant (AH) 

Luna Juhl, Medarbejderrepræsentant (LU) - afbud 

Almir Becic, Medarbejderrepræsentant (AB)   

Laila Madsen, Pædagogfagligleder (LM)  

Allan Søgaard-Andersen, Viceskoleleder (AS) 

Mette Dybdal Møller, Skoleleder (MM)  

 

Bemærkninger 

I tilfælde af afbud. Besked direkte til allsg@kolding.dk 

Beslutning (B), Orientering (O), Drøftelse (D) 

 

Har I spørgsmål til punkter, hører vi gerne fra Jer pr. mail inden, da det 

giver os mulighed for at forberede os. 

 

Dagsorden 

 

1) Godkendelse af dagsorden (B) 
Godkendt 

2) Godkendelse af referat (B) 
Godkendt 

3) Skolebestyrelsesvalg (B) 
a. Valgprocedure 

Gennemgang af tidsplan for skolebestyrelsesvalget på Ådalsskolen. 
Der skal vælges et nyt medlem for en 4-årig periode. Desuden skal der 
vælges op til 3 suppleanter for en 2-årig periode. 

 

 

 

 

Udsendt af 

Allan Søgaard-Andersen 

 

Afbud til 

Allan Søgaard-Andersen 

Direkte telefon 79 79 77 79 

E-mail allsg@kolding.dk 

mailto:allsg@kolding.dk


 

 

  Side 2 

 

b. Valgmøde den 2/4 2020 
Valgmødet foregår fra kl. 17.30. Først med oplæg af Lone Geil og Linda 
Thomasen fra personalegruppen. 
I forlængelse af dette oplæg afholdes valgmødet. 

4) Kvalitetsrapport – afgivelse af høringssvar (D og B) 
Kvalitetsrapporten blev gennemgået med fokus på de områder der vedrører 
Ådalsskolen samt specialområdet generelt. 
Høringssvar lavet og sendt til forvaltningen. 

5) Budget for skolen (D og B) 
Kort drøftelse af hvordan det ser ud. Vi afventer budgetreguleringer i april, da 
det giver et mere sikkert billede. 

6) Nyt fra forældrerepræsentanterne (O og D) 
Drøftelse af henvendelse fra forældre omkring fastelavn. 
Spørgsmål vedr. befordringsbesparelsen. Det er ved at blive afklaret hvilke kon-
sekvenser besparelsen afstedkommer.  

7) Evt. (D) 
Projekt med Para-Sport Danmark. Det er ved at blive afdækket om SFO’en kan 
lave et samarbejde med en idrætsforening, således tilmeldte elever i SFO’en 
kan blive del af foreningsidræt i SFO’en. I første omgang er det Karate, der un-
dersøges. Projektet betyder at en professionel træner kommer herud og har fx 
karateundervisning med de elever, der ønsker at deltage i SFO-regi. Skolebesty-
relsen bifalder initiativet. 
Forlig omkring Nationale test. Vi afventer den endelige lovgivnings udmønt-
ning, og om Ådalsskolen er en af de skoler der skal tage den. 
 
 


